
 
Aktuella frågor 
  
Stadsstyrelsen 17.06.2024 § 156    
      
  
 Under denna punkt vid stadsstyrelsens sammanträde ger stadsdirektören en kort, 

15 minuter lång sammanfattning av aktuella frågor. Stadsstyrelsen tar del av 
stadsdirektörens information om aktuella frågor. 

 
Planläggningschef Heidi Saaristo-Levin presenterade stadens marktillgångar för 
framtida bosättning.  

 
Stadsdirektör Tom Simola redogjorde för följande punkter: 

- presenterade det regionala kommunsamarbetet 
- kommer att åka till riksdagen 19.6.2024 för att diskutera statsandelsreformen 
och dess skärgårdstillägg 
- fortsatta diskussioner förs med Varha kring  hyresnivåerna för social- och 
hälsovårdens fastigheter. 

  
 __________________ 
 
 


